
 
 
Agenda: Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
13.08 2024. kl 18.30  
Sted: Monrad Johansesn vei 10 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder    
Arild Amundsen Nestleder     
Mette Arnheim Kasserer    
Birgitte Christoffersen Styremedlem    
Knut Aksel Sæthre Styremedlem    
Mona Hørtun Varamedlem    
Charlotte Nord Larsen  Lederansvarlige    
Marita Aarskog Vertsansvarlig    
Ida Westergaard Sekretariatsleder    

 

Saksliste  
1. Status nye lokaler og dispensasjonssøknad. 

Hvor står vi nå – ref siste mail fra Arild. ? 
 
2. Økonomi og medlemsutvikling 

- Regnskap. Regnskap for juni oversendt  Avvik å merke seg? 
- Medlemsutvikling .Sommerkampanjen – hvordan har det gått så langt – 

kort evaluering 
 

3. Saker fra ledere, verter og sekretariat 
- Erfaringer fra sommertreningen 
- Status nye ledere 
- Timeplanen fra høsten? Ny søndagstime og nye ledere.  
- Innkjøp av ny høyttaler på aktivitetssenteret? 
- Status mot innvandrergrupper 
- Enkeljympa – status  
- Påmelding til F&S dagene? Status pr. nå 
- Kampanjer til høsten 

 
4. Annet 

- Vi har fått forespøsel om å delta på både Grønliåsen rundt 11. aug og 
ALLEMED-festivalen 19. oktober. Klarer vi å bidra 19. oktober? Frist 
15. august . Retter seg mot barn og ungdom. Ref. mail. 

- Lokale aktivitetsmidler – søknadsfrist  30. august 
- Annet? 

Forhandlings
-gruppa 
 
Mette/ Ida 
 
 
 
Ida/Charlotte/ 
Marita 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kari 
 

Status nye lokaler og dispensasjonssøknad 
Eierne skal brannsikre bygget og det innebærer å gjøre det vi trenger, med 
ekstra dør og vi slipper ekstern trapp etc. Vi vil få kostnaden som gjelder 
«vår» del, men det vil redusere kostnadene.  
 
Når vi får kostnadsoverslaget, kan forhåpentligvis arkitekt-Marit kjøre 
søknadsprosessen mot kommunen. Øyvin er «på» og hjelper oss med 
diverse. Før vi kan søke trenger vi å ha brannsikring, akustikkmåling etc. på 
plass. Vi får presentert kostnadoverslag denne uken. 
 
Når det nærmer seg at ting er på plass, så kan vi søke om disp. til å flytte inn 
litt før alt er på plass. 

 



Økonomi og medlemsutvikling 
• Er pt. på 237 medlemmer. Vi ligger bedre an i år enn i fjor.  
• Kampanjen i ØB – 60’ visnigner for 10’ kr har gitt 98 klikk.  
• Vi ligger på «merket» på omsetning 
• Vi har fått tilbud om å søke om lokale tilskuddsmidler for tiltak for psykisk 

funksjonshemmede, barn eller grupper som i liten grad deltar i organisert 
idrett. Vi søker om midler til kampanje rettet mot flykninger og 
innvandrerkvinner (ref. Marita) og ha en lukket intro-time for dem og med 
en god pris.  

• Høstkampaner: Går for en lokal variant kampanjen til Riks. 

 
 
 
 
 
 
 
Kari 

Saker fra ledere, verter og sekretariat 
• 4 nye ledere.  
• Cecilie klar fra høsten av – vi får en ekstra CoreFlex-time på Akt.senteret 

på onsdager. 
• Gro drar til Sverige for utdanning – mulig Jympaleder 
• Karine og Kristin drar til Lillehammer i oktober. 
• Vi må prøve å få time på brannstasjonen igjen. 
• Janne er fortsatt i loopen som mulig yoga-instruktør 
• Renate er også i tenkeboksen om å ha yoga i stedet for vektstang. 
• Starter opp med søndagstimer fra høsten (ambulerende). Trenger vert(er) 

også.  

 
 
 
 
 
 
Marita 
 
 
 
Marita 

Annet 
• Innkjøp av ny Bose Pro 1 høtttaler til Akt.senteret. Ida kjøper inn.  
• Friskis dagene: 17 påmeldt, ink. flere av de nye og en potensiell leder 

(disse får redusert pris). 
 
• Funksjonærmøte 28.8.  

o Vi må huske å invitere de nye.  
o Heller litt god mat enn sommergave. Birgitte sjekker med pris på mat 

med Dit Pepper’n gror. 
o Tema: Info om status på nye lokalene, vise FSD videoen, FriskisGo, 

Workplace og Fitnessplayer 

 
Ida 
 
 
 
 
 
Birgitte 
 
 

 


